
osNovNA SToTe,,LJUDEVIT GAJ"
KRAPINA

ZAPISNIK
Sa 3. sjednice Skolskog odbora Osnovne Skole <Ljudevit Gaj> Krapina odrLane 4.

5. 2021. s podetkom u 18,00 sati u Matidnoj Skoli u Krapini.

Sjednici su nazodni dlanovi Skolskog odbora: Dragica Belo5evi6, Helena Hudi, Vlatka
Mateia5 i Zelikica Smrekar.
Uz dlanove Skolskog odbora sjednici su nazodne ravnateljica Skole Vlatka DruZinec i tajnica
Barbara TrSinski Veverec.
Odsutni: Ivan Zubi6, Jasna Sutlovi6 Pogadii i Katarina Posilovii koja opravdala svoj

izostanak sa siednice.

Predsjednica Skolskog odbora otvara sjednicu i pozdravlja sve prisutne. Konstatirala je da su

na sjednici nazodna 4 dlana pa Skolski odbor moZe donositi pravovaljane odluke.

Za dana5nju sjednicu predloZen je i usvojen slijedeii

DNEVNI RED:

1. Usvajanje zapisnika sa 2. sjednice Skolskog odbora;
2. Izmjene i dopune Financijskog plana Skole za 2021. godinu;

3. Rjesavanje molbe Danice Jurinjak;
4. Pitanja roditelja;
5. Pitanja i prijedlozi;

Ad.l.) Na zapisnik sa 2. sjednice Skolskog odbora nije bilo primjedbi i isti je jednoglasno

usvojen.

Ad.2.) Ravnateljica je upoznala nazodne s prijedlogom 1. Izrqjena i dopuna Financijskog
plana Skole za 2021. godinu. elanovima Skolskog odbora bili su dostavljeni materijali vezani
uz dono5enje 1. Izmjena i dopuna Financijskog plana Skole za 2021. godinu.

Nakon rasprave na prijedlog Ravnateljice Skole Skokki odbor je jednoglasno donio sljededu

ODLUKU
Donose se 1. Izmjene i dopune Financijskog plana Skole za202l. godinu.

Ad.3.) Ravnateljica upoznaje nazodne s molbom Danice Jurinjak i predlaZe da ne tralimo
naknadu Stete nastale nakon kvara na vodovodnoj cijevi, koja ie se sanirati pri kredenju Skole,

da se tro5ak etaiiraryauvrsti u plan za sljede6u godinu i da se todno izra(unatro5ak etaLirarya.
-Gda. Dragica Belo5evi6 kaie dabi se to trebalo rije5iti tokom godine.



Zakljudak:
Bf."irf.i odbor je odludio da gda Danica Jurinjak ne qlaga Stetu jednoglasno'

St<otst<i odbor je 
"af"ei" 

Ju 
"r" gdi Danici Jurinjak iijekotn godi"" etaiitastan jednoglasno'

ft}ll,,k,.g roditerja u vezi skorske k,hinje i prehrane djece zeljkica Smrekar iznosi da su

roditelji na Vije6u''roait.fju zahtijevali 
"rioA.n:. 

kuhaniir obroka u vedini dana u tjednu'

uvodenje zdraviieprehrani heljde, prorui za idudu Skolsku godinu ptedla1e da se kreativnije

krene u prehranu i predlaZe au r. nupiuri anketa o prehranl Pitala je da li se razmi5ljalo o

promjeni ovog rasporeda?

- Ravnateljica iznosi da su zbog epidemioloske situacije i prema uputama stoZera' bile jasne

pr;p"rrk. i ao n"iu ove SkolskJ godin. 6e ostati va,eti raspored.

- Dragica Belo5evi6 navodi da 6e ,a:.t" irgruiti naviku jldenja u blagavaonici i trebalo bi

organizirati kuhanu hranu. PredlaZe'da t. ir6u.. gotovi i pttugotovi proizvodi ' 
da se nabavlja

hrana iz doma6ih oPG-ova ( mlijeko, ti*i ;r#, jabuke, ljesnjacii' pa.se.gsmisle drugadiji

jelovnici, jer djeca ostavfjaju puno hrane. Navodi Aa d3eca vole jesti zelje i ridet'

_ Gda Herena Hudi - navodi da djeca vole mahune i postavrja pitanje da li su roditelji spremni

viSe platiti? ,- ^,:y^.^:.. r^r^.,-iLo nrc
- Ravnateljicanavodi kako ie dodatno promisljati o.pobolj5anju jelovnika,orgarnzitati 6emo

sastanak s roditeljima, koji 6e predloZiti':.f"trift kojiee oigovarati potrebama i djece i

roditelja i biti tro5kovno prihvatljiv' . 1., rt - , -^,-- r-..L^-i^a
:A;%lj[i"u s*r.r.* predlaze da se na vijede roditelja pozovu kuharice'

zakljudak:u jelovnik 6emo uvrstiti vise povrda i zdravlhnamirnica, a raspored jela se ne6e

-i:"ir:rti. Kuharice trebaju nabavljati hranu koja moZe stajati'

Ad.4.) b
CJ, Za.iffca Smrekar navodi da su roditelji zabrinuti za sigurnost dj-e.c.: i.ttaie rampu u

Lepajcimaidasereguliraulazautomobilanaigrali5te,acestaispredSkolejejakoprometna.
- Gd; Dragica Beloievid navodi da je bila rampa i uklonjena je.

_ Gda vlatka Matejas navodi da je pjesadki prijelaz na losem mjestu.

zaklludok:odludeno je da 6e se sastaviti dopis ugu6elNadelniku Postaje Prometne policije

Krapine i Hrvatskim iestama d.o.o. zbog relulacije pje5adkog priielazakod 5kole u

Lepajcima i za5tite sigurnost djece u prometu'

Ad.4.) c
zaldjrdak:Bilo je odredenih pote5ko6a s velidinom autobusa koje su otklonjene i sad prijevoz

funkcionira.

Ad.4.) d' 
Z;W;t ,a,kt Za dv or anuj e pl anirana sanacij a, oj ad avanj e uglova dvorane'

Klasa:003-0 612l-0114

Ur.broj : 2 I 40/0 1 -3 80 -l 4-0 I -21 -3

Zavrleno u 19,05



ZAPISNIdAR

Barbara Tr5inski Veverec

J,-U-- T\'l,t-tr' l/aatu


